

Amazing 中国  
CHINA 中国

9D7N  
兰州/乌鲁木齐/吐鲁番/  
敦煌/嘉峪关/张掖

LANZHOU/ URUMQI / TURPAN/  
DUNHUANG/ JIAYUGUAN/ ZHANGYE

Tour Code: CSF

 **Golden**<sup>®</sup>  
Destinations



China  
中国

特别赠送  
**Special FREE**

- \* 250克葡萄干每位客人  
250 grams of Raisins Per Pax
- \* 维族小花帽  
Uygur Traditional Cap



Colorful Danxia  
Scenic Area  
七彩丹霞景区



Tianshan Tianchi National Park  
天山天池风景



High-speed Train  
高速火车

行程次序，以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject  
to local arrangement.

Mingsha Crescent Lake  
鸣沙山月牙泉



**Mogao Grottoes**  
莫高窟



**International Grand Bazaar**  
新疆国际大巴扎



**Flaming Mountain**  
火焰山

**SCHEDULE:**

**D1 ARRIVAL ✈ LANZHOU (MOB)**

- ☑ Check in hotel

**D2 LANZHOU ✈ URUMQI (B/-/D)**

- ☑ Fly to Urumqi
- ☑ International Grand Bazaar

**D3 URUMQI 🚗 TURPAN (About 2.5h) (B/L/D)**

- ☑ TianShan TianChi (Include Boat Ride estimate 20mins and buggy)

**D4 TURPAN (B/L/D)**

- ☑ Flaming Mountain
- ☑ Jiao He Ruins
- ☑ Grape Valley (July, August, September departure)
- ☑ Kaner Well

**D5 TURPAN 🚗 LIUYUAN 🚗 DUNHUANG (About 1.5h) (B/L/D)**

- ☑ Proceed to LiuYuan by high-speed Train (2nd Class Seats - About 4h)
- ☑ Mingsha Mountain & Crescent Spring Scenic Spot (Include buggy and camel riding)

**D6 DUNHUANG 🚗 JIAYUGUAN (About 4h) (B/L/D)**

- ☑ Mogao Grottoes +3D Movie (10m)

**D7 JIAYUGUAN 🚗 ZHANGYE (About 5.5h) (B/L/D)**

- ☑ Jiayuguan Pass (Include buggy)
- ☑ Colorful Danxia Scenic Spot (Include buggy)

**D8 ZHANGYE 🚗 LANZHOU ✈ DEPARTURE (B/L/D)**

- ☑ Proceed to LanZhou by high-speed Train (2nd Class Seat - About 3h)
- ☑ Yellow River Mother Sculpture
- ☑ Waterwheel Garden
- ☑ Yellow River Iron Bridge

**D9 ARRIVAL KUALA LUMPUR**



**Special Cuisine :**

- ☑ Roasted whole Lamb
- ☑ Baked buns & Kebab
- ☑ Saute Spicy Chicken
- ☑ Steam Pot Chicken
- ☑ LanZhou Ramen

**TOURIST ATTRACTIONS:**

**URUMQI**

- ◆ **Tianshan Tianchi** - Located on the northwestern foot of Bogda Peak, it is a high mountain lake. The Tianshan Tianchi, known as the "Yotan Pool" and the "Longtan", the snow-capped peaks and the lush green pine trees, the lakes and mountains are integrated into one, which constitutes a unique and charming view of Tianchi.
- ◆ **Xinjiang International Grand Bazaar** - is the world's largest Grand Bazaar (Uyur language, meaning market), integrating Islamic culture, architecture, national commerce, entertainment, catering, is the collection and display of tourism products in Xinjiang.

**TURPAN**

- ◆ **Flaming Mountain** - is the hottest place in China. It is also the place where the Monkey King and the Iron Fan Princess are passed down. The Flame Mountain is about 100 kilometers long and 10 kilometers wide. It is about 500 meters above sea level. The red sandstone mountain has no plants and cloth. Full of glyphs and grooves, as strong as the sun shines, it is quite spectacular.
- ◆ **Kaner Well** - a special irrigation system in Xinjiang, which is also known as the Great Wall and the Beijing-Hangzhou Grand Canal.
- ◆ **Jiaochu Ruins** - once one of the most prosperous cities on the ancient Silk Road, it is also the capital of the "pre-war country" of one of the 36 countries in the Western Region.

**DUN HUANG**

- ◆ **Mogao Grottoes** - the internationally renowned Mogao Grottoes, it is not only a cultural relic of the ancient Silk Road, but also a treasure house of Chinese grotto art. It is commonly known as [Thousand Buddha Cave]. It still retains 492 grottoes and has more than 2,500 statues of murals. such as the natural gallery in the desert.
- ◆ **MingSha Mountain** - The Ming sha mountain and crescent spring scenic spot, is a national key scenic spot in Gansu province. Surrounded by mingsha mountain, crescent lake got its name due to its shape. The Mingsha Mountain was formed by quicksand and got its name due to the sounds from the sand flows. This scenic area, awarded "one of the five most beautiful deserts in China", is a national 5A-Class tourist attraction.

**JIA YU GUAN**

- ◆ **Jiayuguan Pass**- Jiayuguan, known as the world's first Xiongguan. It is also the most complete preserve of the Great Wall.

**ZHANG YE**

- ◆ **Colorful Danxia Scenic Area** - The Danxia Landform Group is famous for its large area, concentration, staggered stratum, steep rock wall, magnificent momentum, strange shape and colorful colors. There are red, yellow, white, green and blue colors.

**LAN ZHOU**

- ◆ **The Yellow River Iron Bridge** - Located in the north of Lanzhou City, is the first iron bridge built on the upper reaches of the Yellow River and is the landmark building in Lanzhou.
- ◆ **Waterwheel Garden** - In order to show the Lanzhou waterwheel, the oldest irrigation tool along the Yellow River, it is specially designed. There are two-wheeled waterwheels, cofferdams and water mills in the park.

**Hotel 7 Nights :**



- ☑ LanZhou Rui Ling International Hotel or similar x1 Night
- ☑ Urumqi ZunMao HongFu Hotel or similar x1 Night
- ☑ Turpan Mai Xi Lai Pu Hotel or similar x2 Nights
- ☑ DunHuang FuHua International Hotel or similar x1 Night
- ☑ Jia Yu Guan Hotel or similar x1 Night
- ☑ Zhangye Xi Yu International Hotel or similar x1 Night



**NON SHOPPING STOP**



Jiao He Ruins  
嘉峪关城楼



Jiayuguan  
交河故城



Grape Valley  
葡萄沟

### 精简行程:

**第一天** 启程 ✈️ 兰州 (机上用餐)

- ☑ 入住酒店

**第二天** 兰州 ✈️ 乌鲁木齐 (早/-/晚)

- ☑ 早餐后,乘坐中国内陆飞机飞往乌鲁木齐
- ☑ 新疆国际大巴扎

**第三天** 乌鲁木齐 🚗 吐鲁番 (约2.5小时车程) (早/午/晚)

- ☑ 天山天池风景 (含区间车+游船)
- ☑ 驱车前往吐鲁番

**第四天** 吐鲁番 (早/午/晚)

- ☑ 火焰山
- ☑ 交河故城
- ☑ 葡萄沟 (仅限7,8,9月份出发)
- ☑ 坎儿井

**第五天** 吐鲁番 🚗 柳园 🚗 敦煌 (约1.5小时车程) (早/午/晚)

- ☑ 乘坐高铁火车前往柳园 (动车二等座约4个小时)
- ☑ 鸣沙山&月牙泉 (含电瓶车和骑骆驼)

**第六天** 敦煌 🚗 嘉峪关 (约4小时车程) (早/午/晚)

- ☑ 莫高窟+3D电影 (10分钟)

**第七天** 嘉峪关 🚗 张掖 (约5.5小时车程) (早/午/晚)

- ☑ 嘉峪关城楼 (含电瓶车)
- ☑ 七彩丹霞景区 (区间车)

**第八天** 张掖 🚗 兰州 ✈️ 吉隆坡 (早/午/晚)

- ☑ 乘坐高铁火车前往兰州 (动车二等座约3小时车程)
- ☑ 黄河母亲像
- ☑ 水车园
- ☑ 黄河铁桥

**第九天** 抵达吉隆坡

### 风味餐:

- ☑ 烤全羊
- ☑ 烤包子+羊肉串风味
- ☑ 大盘鸡
- ☑ 汽锅鸡风味
- ☑ 兰州拉面



### 观光景点:

#### 乌鲁木齐

- ◆ **天山天池** - 位于博格达峰西北山腰,是一高山堰塞湖,相传穆天子曾在此会晤西母王。西游记中则说是王母娘娘举行蟠桃宴会的地方.参观有古称“瑶池”,“龙潭”的天山天池,皑皑雪峰和葱茏挺拔的云松林,湖光山色浑然一体,构成了天池独特迷人的景色。
- ◆ **新疆国际大巴扎** - 是世界规模最大的大巴扎(维吾尔语,意为集市,农贸市场),集伊斯兰文化,建筑,民族商贸,娱乐,餐饮于一体,是新疆旅游业产品的汇集地和展示中心。

#### 吐鲁番

- ◆ **火焰山** - 是中国最热,也是相传孙悟空大战牛魔王和铁扇公主的地方,火焰山东西长约100公里,宽10公里,平均海拔500米,红色沙岩的山体没有任何植物,且布满辫状沟纹,在强烈阳光照耀下如烈火升腾,颇为壮观。
- ◆ - 是新疆地区特殊的灌溉系统, 堪与长城、京杭大运河并称中国古代三大工程。
- ◆ **交河故城** - 这里曾经是古丝绸之路上最繁华的城市之一,也是西域36国之一的“车师前国”的都城。因河水分流绕城下,故称交河。交河故城也被誉为“世界上最完美的废墟”。这座古城传奇之处,是整座城市并不是向上盖房,而是在一个黄土高台地上向下挖掘,挖出街道、房屋建筑,挖出整个古城。繁华已去,只留下这一片废墟。

#### 敦煌

- ◆ **莫高窟** - 享誉国际的莫高窟,它不但是古代丝路上的一颗文物明珠,也是中国石窟艺术的宝库,俗称(千佛洞),至今仍保留492石窟,有壁画2500多尊色塑像,如沙漠中的天然画廊。
- ◆ **鸣沙山月牙泉** - 该景区主要景点有月牙泉、鸣沙山。月牙泉处于鸣沙山环抱之中,其形酷似一弯新月而得名。鸣沙山,因沙动成响而得名。鸣沙山为流沙积成,分红、黄、绿、白、黑五色。该景区荣获“中国最美的五大沙漠之一”,是国家5A级旅游景区。

#### 嘉峪关

- ◆ **嘉峪关城楼** - 号称天下第一雄关的嘉峪关是举世闻名的万里长城西端险要关隘,也是长城保存最完整的一座雄关。

#### 张掖

- ◆ **七彩丹霞景区** - 该丹霞地貌群以其面积大、集中,层理交错、岩壁陡峭、气势磅礴、造型奇特、色彩斑斓而称奇,有红色、黄色、白色、绿蓝色,色调有顺山势起伏的波浪状,也有从山顶斜插山根的,犹如斜铺的彩布,在阳光的照射下,像披上了一层红色的轻纱,熠熠闪光,色彩异常艳丽,让人惊叹不已。

#### 兰州

- ◆ **黄河铁桥** - 位于兰州城北的白塔山下、金城关前,黄河上游所建的第一座铁结大桥,有“天下黄河第一桥”之称,是兰州市内标志性建筑
- ◆ **水车园** - 为了展现兰州水车这一黄河沿岸最古老的提灌工具,专门设计仿建的游览参观公园。园内有双轮水车、围堰、水磨房。

### 酒店住宿7晚:



- ☑ 兰州瑞岭国际酒店或同级
- ☑ 乌鲁木齐尊茂鸿福酒店或同级
- ☑ 吐鲁番麦西莱普酒店或同级
- ☑ 敦煌福华国际酒店或同级
- ☑ 嘉峪关宾馆或同级
- ☑ 张掖西遇国际酒店或同级

- x1晚
- x1晚
- x2晚
- x1晚
- x1晚
- x1晚



全程无购物站

# · 丝绸之路 SILK ROAD ·



<b>货币</b> Currency 	<b>CHINESE YUAN - CNY</b> <b>RENMINBI - RMB</b> 中国元 - CNY 人民币 - RMB	<b>信用卡</b> Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
<b>货币兑换率</b> Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6 10 元 = 马币 6 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> Dial Code 	CHINA : +86 中国 : +86
<b>电压</b> Voltage 	<b>Voltage - almost always 220 V</b> 电压 - 220伏特	<b>插座</b> Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
<b>时差</b> Time Different 	<b>China (Silk Road) - No time different with Malaysia</b> 中国时间与马来西亚时间标准时无相差	<b>行李托运</b> Luggage Allowance 	Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤
<b>气候</b> Weather 	<input type="checkbox"/> <b>Spring 春季</b> 4月 Apr 20°C - 8°C <input type="checkbox"/> <b>Summer 夏季</b> 5月 - 8月 May to Aug 34°C - 20°C <input type="checkbox"/> <b>Autumn 秋季</b> 9月 - 10月 Sep to Oct 25°C - 10°C <input type="checkbox"/> <b>Winter 冬季</b> 11月 - 3月 Nov to Mar -8°C - -18°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
<b>飞机型号</b> Aircraft Type 	<p>A320</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

